



**PEJABAT SETIAUSAHA KERAJAAN NEGERI SELANGOR**  
**SEKSYEN KOMUNIKASI KORPORAT, BAHAGIAN KORPORAT**  
TINGKAT 4, BANGUNAN SULTAN SALAHUDDIN ABDUL AZIZ SHAH,  
40503, SHAH ALAM, SELANGOR  
No. Tel: 03-5544 7456/7457/7458 No. Fax : 03-5513 5569  
Email: sektakhbarsgor@gmail.com



CERTIFIED TO ISO 9001:2008  
CERT. NO. : AR1991



## **KERATAN AKHBAR**

### **23 Apr 2021 (Jumaat)**

#### **Utusan Malaysia**

Zakat fitrah pelengkap puasa

1

#### **Harian Metro**

Masih tunggu aduan rasmi

2

#### **Kosmo**

Selangor akan berwaspada

3

#### **Sinar Harian**

Selangor izin azan guna pembesar suara

4

#### **The Star**

PPR residents get familiar with digital marketing

5

#### **The Malaysian Reserve**

REMODELLING MINING

6

Diverse vaccination rate , closed borders impede aviation recovery

7

#### **China Press**

Pollution bubbles were found in the Klang River and disappeared after public reports

8

#### **Nanyang Siang Pau**

Cyber war between Teng Chang Khim and Liew Chin Tong

9

Selangor government has allocated RM2.03 million to 199 Buddhist and Taoist organizations since February

10



## KERATAN AKHBAR

### 23 April 2021

Akhbar	:	Utusan Malaysia
Tajuk Berita	:	Zakat fitrah pelengkap puasa
Muka Surat	:	21

Oleh **HAMIZUL ABDUL HAMID**  
 gyaautusan@mediamula.com.my

**D**ALAM Islam, zakat fitrah mempunyai beberapa elemen yang dekat dengan ibadah puasa. **Pertama**, zakat fitrah difardukan pada tahun kedua hijrah, seiring dengan kefarduan puasa. **Kedua**, zakat fitrah mempunyai dua rukun, sama dengan puasa.

**Ketiga**, zakat fitrah dilaksana demi meringankan nasib si miskin, maka puasa juga mendidik kita menjwai kelaparan yang sering ditanggung oleh orang miskin.

Abdullah bin 'Abbas r.a berkata: *Rasulullah SAW mewajibkan zakat fitrah kepada umat Islam, dengan tujuan menyucikan orang yang berpuasa daripada perkara lalai dan perkataan keji serta untuk memberi makan kepada orang miskin.* (Riwayat Abu Daud dan Ibnu Majah)

Lalu timbul pertanyaan, sejauh manakah kita yang berpuasa pada hari ini dapat merasakan perkaitan di antara puasa dan zakat fitrah?

Adakah zakat fitrah yang kita tunaikan saban tahun itu hanya sebagai rutin, demi melepaskan kewajipan semata-mata?

Ingatlah, setiap ibadah itu ada objektifnya. Sebagaimana firman Allah SWT: *Wahai orang-orang yang beriman, diwajibkan kepada kamu berpuasa sebagaimana umat terdahulu, mudah-mudahan kamu bertakwa.* (al-Baqarah: 183)

Maka, objektif terbesar difardukan puasa adalah melahirkan takwa. Kemudian apabila didatangkan syariat zakat fitrah di hujungnya, sudah pastilah ia berfungsi sebagai pelengkap kepada objektif takwa berkenaan.

Ibarat seorang pelari merentas desa, di hujungnya dia wajib menyeberangi laluan penamat, menyentuh dan memutuskan tali reben.

Jika diibaratkan puasa itu seperti merentas desa, maka zakat fitrah itu adalah tali rebennya. Dengan menunaikan zakat fitrah, maka sempurna pakej puasa seseorang. Sempurnalah sudah usahanya untuk mencapai darjat takwa dan seterusnya menjadi manusia yang 'baharu dari segi iman dan akhlakannya'.

Lazimnya juga, setelah menamatkan larian yang



**MUHAMMAD Adib A. Rashid (kiri) mengaminkan doa selepas membayar zakat fitrah melalui pembantu amil, Muhammad Adeb Nasharuddin di Masjid Jamek Kuala Lumpur, kelmarin. - UTUSAN/FARIS RUSADIO**

# Zakat fitrah pelengkap puasa

memenatkan itu maka wajarlah seseorang itu mendapat ganjaran yang istimewa.

Dalam hal ini, Rasulullah SAW bersabda: *Sesungguhnya di dalam syurga terdapat kamar yang luarnya dapat dilihat dari dalamnya, dan dalamnya dapat dilihat dari luarnya. (Kemudian berdirilah seorang Arab badwi lantas bertanya: Kepada siapakah (kamar tersebut disediakan) wahai Rasulullah?" Baginda SAW menjawab: "Bagi mereka yang berkata baik, memberi makan (termasuklah menunaikan zakat fitrah), rajin berpuasa dan mengerjakan solat kerana Allah di malam hari di saat manusia lain sedang terlena.* (Riwayat at-Tirmidzi)

Dalam hadis di atas, jelas bahawa nabi menyatakan sesungguhnya Allah SWT menyediakan hadiah istimewa khusus bagi mereka yang menjaga amalan zakat fitrah (memberi makan orang miskin) seiring puasa. Demikianlah betapa zakat

fitrah hakikatnya berfungsi melengkapi puasa kita.

Selain itu, harus juga kita sedari kebanyakan permasalahan dunia ini adalah berpunca daripada buruknya lisan dan buruknya akhlak manusia. Berkata dusta, mengumpat, mengadudomba (batu api), bakhil, tamak dan haloba, adalah antara punca manusia bersengketa. Golongan kuat dan kaya, jika tidak dikawal cenderung menindas yang lemah dan miskin.

#### BAKHIL

Maka, dengan berpuasa hakikatnya kita memaksa diri merasa serba sedikit kesusahan fakir miskin. Lalu, amat wajar jika latihan amali ini akhirnya disimpulkan dengan satu perbuatan, iaitu saling berkongsi rezeki dengan sedekah dan zakat fitrah.

Apalah maknanya jika sudah merasa jerih perih orang miskin menahan lapar, namun pada akhirnya masih diselaputi rasa bakhil untuk

berkongsi rezeki dengan mereka?

Maka, zakat fitrah pun dihadirkan oleh Allah SWT sebagai kayu ukur, adakah kita benar-benar sudah dapat melentur sifat tamak dalam diri dan dapat menundukkan kebakhilan, atau masih bersifat seperti enau di dalam belukar yang hanya melepaskan pucuknya masing-masing?

Dewasa ini, wabak Covid-19 tidak dinafikan telah melahirkan kemiskinan di luar jangka. Cubalah risik ke semua institusi zakat yang menguruskan bantuan, nescaya kita akan terkejut dengan jumlah kemiskinan yang didaftarkan.

Sebagai contoh, di Selangor sahaja sehingga Disember 2020, direkodkan terdapat lebih 60,000 keluarga miskin yang berdaftar dengan rasmi di Lembaga Zakat Selangor (LZS). Jumlah itu bukanlah sedikit, kerana jika diperinci kepada bilangan individu, maka hakikatnya ia melebihi 300,000 orang.

Di Selangor, dengan zakat fitrah yang ditunaikan itulah, LZS berusaha memastikan mereka ini mendapat bantuan yang cukup bagi menyambut hari raya dengan sempurna.

Tahun 2020 misalnya, lebih RM27 juta diagihkan menjelang hari raya. Setiap individu atau keluarga miskin dipastikan mendapat minimum RM300 dan jumlah ini meningkat mengikut bilangan tanggungan sehingga maksimum RM1,000 sekeluarga.

Berdasarkan wawancara dengan para penerima bantuan ini, mereka amat bersyukur kerana telah dibantu oleh zakat. Jika dahulu, ada yang mengunci pintu kerana malu untuk menyambut hari raya, lantaran anak-anaknya tidak punya baju baharu; namun kini mereka sudah mampu untuk membelikan walaupun sepasang baju saat lebaran menjelang.

Bayangkan betapa gembiranya anak-anak itu dapat berjalan ke sana sini mengunjungi rumah tetangga dengan baju dan seluar baru. Malah mereka dapat makan dengan enak.

Atas dasar itu, maka institusi zakat tidak jemu-jemu menyeru agar semua umat Islam di negara ini menjadikan zakat fitrah sebagai ladang pahala. Malah, LZS mengorak langkah dengan menggalakkan umat Islam agar memilih harga zakat fitrah yang lebih sesuai dengan hidup mereka. Sama ada RM7, RM14 atau RM21 seorang mengikut kemampuan.

Perkara ini menepati apa yang disarankan oleh Nabi Muhammad SAW.

Ibnu 'Umar r.a berkata: *Rasulullah SAW memerintahkan (kami) supaya membayar zakat fitrah segantang kurma atau segantang gandum. Maka orang ramai menyamakan (segantang itu) dengan dua cupak hintah (gandum yang paling baik).* (Riwayat Bukhari)

Inilah yang dianjurkan oleh Islam, iaitu berusaha melakukan yang terbaik kala beramal sebagaimana difirmankan Allah SWT: *Maka berlumba-lumbalah kamu mengerjakan kebaikan.* (al-Baqarah: 148)

Ustaz Hamizul Abdul Hamid, Ketua Jabatan Sekretariat Dakwah, Lembaga Zakat Selangor (MAIS) dan boleh dihubungi di hamizul@zakatselangor.com.my





**KERATAN AKHBAR**  
**23 April 2021**

Akhbar	:	Harian Metro
Tajuk Berita	:	Masih tunggu aduan rasmi
Muka Surat	:	24

# *Masih tunggu aduan rasmi*

**Shah Alam:** Kerajaan negeri masih menunggu aduan rasmi berhubung isu larangan laungan menggunakan pembesar suara di sebuah kawasan perumahan di Puncak Alam dekat sini.

Pengerusi Jawatankuasa Tetap Hal Ehwal Agama Islam, Hal Ehwal Pengguna dan Industri Halal negeri, Mohd Zawawi Ahmad Mughni berkata, buat masa ini, beliau hanya mengetahui perkara berkenaan menerusi media sosial.

“Saya mendapat aduan itu melalui media sosial. Untuk makluman, kita ada garis panduan yang dikeluarkan pada 2017 yang mana surau dan masjid dibenarkan melaungkan azan menggunakan pembesar suara ~~manakala dalam kuliah~~ (ceramah), hanya dibenarkan menggunakan

pembesar suara di dalam rumah ibadat saja.

“Dalam masyarakat berbilang kaum, perkara ini sepatutnya boleh diselesaikan dengan perbincangan antara persatuan penduduk dan wakil rakyat,” katanya, semalam.

Beliau berkata demikian ketika ditemui pada Walkabout Skim Harga Maksimum Musim Perayaan Hari Raya Puasa 2021 di Aeon Mall Shah Alam.

Turut hadir, Pengarah Kementerian Perdagangan Dalam Negeri dan Hal Ehwal Pengguna (KPD-NHEP) Selangor, Muhamad Zikril Azan Abdullah.

Menurut beliau, apabila perkara berkenaan dihebahkan, ia akan menimbulkan salah faham pada individu yang tidak tinggal di kawasan terbabit.



**PEJABAT SETIAUSAHA KERAJAAN NEGERI SELANGOR**  
**SEKSYEN KOMUNIKASI KORPORAT, BAHAGIAN KORPORAT**  
 TINGKAT 4, BANGUNAN SULTAN SALAHUDDIN ABDUL AZIZ SHAH,  
 40503, SHAH ALAM, SELANGOR  
 No. Tel: 03-5544 7456/7457/7458 No. Fax : 03-5513 5569  
 Email: sektakhbarsgor@gmail.com



CERTIFIED TO ISO 9001:2008  
 CERT. NO. : AR1991



**KERATAN AKHBAR**  
**23 April 2021**

Akhbar	:	Kosmo
Tajuk Berita	:	Selangor akan berwaspada
Muka Surat	:	47

# Selangor akan berwaspada

**ATAS** kertas, Selangor FC dilihat tidak berdepan masalah untuk mencatat tiga mata ke atas Sabah FC menjelang aksi Liga Super di Stadium Majlis Bandaraya Petaling Jaya (MBPJ) malam ini.

Prestasi semasa antara kedua-dua pasukan ketika ini juga lebih memihak kepada Gergasi Merah yang menghuni tangga kelima Liga Super berbanding Sabah di tempat kesembilan dengan hanya meraih dua kemenangan, tiga seri dan empat kekalahan.

Lebih menarik, Selangor berjaya merakam 38 kemenangan sepanjang 68 pertemuan dengan Sabah dan kali terakhir menewaskan skuad Tambahau itu 2-1 menerusi dua jaringan Ifedayo Olusegun pada September lalu.

Bagaimanapun, ketua jurulatih Selangor, Karsten Neitzel eniggan memandang rendah kemampuan Sabah yang masih segar dengan kemenangan 4-0 ke atas UiTM FC di Stadium Likas, Kota Kinabalu baru-baru ini.

"Kami perlu menghormati setiap lawan kerana tiada perlawanan yang mudah. Inilah perkara utama yang saya pelajari



**PARA** pemain Selangor giat menjalani latihan menjelang aksi menentang Sabah FC pada aksi Liga Super di Stadium MBPJ, Petaling Jaya malam ini. - SELANGOR FC

dalam sebulan pertama di sini.

"Sabah pasukan yang bagus dan kami perlu berhati-hati kerana mereka bermain dengan baik menentang UiTM.

"Saya harap para pemain dapat mengekalkan prestasi sama seperti ketika menentang ber-temu Melaka (United)," katanya.

Sebagai rekod, Selangor bang-

kit untuk menewaskan Melaka United 3-2 menerusi dua jaringan Ifedayo dan satu lagi Syahmi Sa-fari dalam satu aksi menarik di Stadium Hang Jebat minggu lalu.





**KERATAN AKHBAR**  
**23 April 2021**

Akhbar	:	Sinar Harian
Tajuk Berita	:	Selangor izin azan guna pembesar suara
Muka Surat	:	24

# Selangor izin azan guna pembesar suara

Exco agama saran persatuan penduduk, wakil rakyat bincang isu larangan azan di taman perumahan

Oleh ASYRAF MUHAMMAD

SHAH ALAM

**K**erajaan Selangor masih menunggu aduan rasmi berhubung isu larangan melaungkan azan menggunakan pembesar suara di sebuah taman perumahan di Puncak Alam.

Exco Hal Ehwal Agama Islam, Hal Ehwal Pengguna dan Industri Halal Selangor, Mohd Zawawi Ahmad Mughni berkata, negeri ini mempunyai garis panduan dikeluarkan pada 2017 yang membenarkan setiap masjid dan surau melaungkan azan menggunakan pembesar suara termasuk melibatkan kawasan dalam rumah ibadat itu.

Namun begitu, beliau berkata, dalam sebuah negara yang berbilang kaum, isu melibatkan perkara itu sewajarnya dibincangkan melibatkan pihak berkaitan seperti persatuan penduduk, wakil rakyat dan lain-lain.

"Perkara sebegini sepatutnya tidak dihebahkan kepada pihak luar kerana dibimbangi mereka akan melihatnya dari sudut luar konteks dan kesannya isu yang kecil menjadi besar," katanya selepas turun padang memantau Skim Harga Maksimum Musim



Mohd Zawawi (tiga dari kiri) meninjau harga barangan ketika turun padang melakukan pemantauan Skim Harga Maksimum Musim Perayaan Hari Raya Puasa 2021 di pusat beli-belah AEON di Shah Alam pada Khamis.

## ISU LARANGAN AZAN

Perayaan Hari Raya Puasa (SHMMP) 2021 di pusat beli-belah AEON pada Khamis.

Sebelum ini, Ahli Dewan Undangan Negeri (ADUN) Jeram, Mohd Shaïd Rosli membangkitkan isu itu selepas beliau menerima aduan daripada penduduk yang meminta pihak surau menunggu Mesyuarat Agung Tahunan (AGM) bagi membincangkan kebenaran melaungkan azan menggunakan pembesar suara.

Malah, Mohd Shaïd turut menuntut Mohd Zawawi dan Exco Perumahan, Kesejahteraan Bandar serta Pembangunan Usahawan, Rodziah Ismail untuk menyelesaikan perkara itu dengan segera.

Dalam pada itu, Mohd Zawawi berkata, pihaknya telah berhubung dengan ADUN terlibat bagi membincangkan perkara itu dan meminta beliau membantu menganjurkan sesi

dialog selepas ini.

"Kita minta ADUN terlibat bantu anjurkan sesi dialog antara persatuan penduduk dan pihak terlibat untuk penyelesaian terhadap perkara ini," katanya.

Sementara itu, mengulas mengenai program tersebut, Mohd Zawawi berkata, sebanyak 10 barangan telah diletakkan di bawah SHMMP 2021 antaranya ayam hidup, ayam standard, ayam super, telur ayam gred A, B, C dan beberapa lagi.

Katanya, SHMMP 2021 merupakan satu usaha bagi menyekat kenaikan harga barangan keperluan menjelang Hari Raya Aidilfitri tidak lama lagi.

"Bagi melancarkan langkah ini, pegawai penguat kuasa Kementerian Perdagangan Dalam Negeri dan Hal Ehwal Pengguna (KPDNHEP) Selangor juga akan berada di lapangan bagi menjalankan pemeriksaan terhadap pelaksanaan SHMMP 2021 ini," katanya.



**PEJABAT SETIAUSAHA KERAJAAN NEGERI SELANGOR**  
**SEKSYEN KOMUNIKASI KORPORAT, BAHAGIAN KORPORAT**  
 TINGKAT 4, BANGUNAN SULTAN SALAHUDDIN ABDUL AZIZ SHAH,  
 40503, SHAH ALAM, SELANGOR  
 No. Tel: 03-5544 7456/7457/7458 No. Fax : 03-5513 5569  
 Email: sektakhbarsgor@gmail.com



CERTIFIED TO ISO 9001:2008  
 CERT. NO. : AR1991



<b>KERATAN AKHBAR</b>		
<b>23 April 2021</b>		
Akhbar	:	The Star
Tajuk Berita	:	PPR residents get familiar with digital marketing
Muka Surat	:	7

By **JAROD LIM**  
 jarodlim@thestar.com.my

HAVING lost her job as a seamstress during the Covid-19 pandemic, Noor Hayati Ismail took up making and selling acar or pickled vegetables to earn a living.

The 44-year-old resident of Kampung Baru Hicom People's Housing Project (PPR) did not have a smooth start with her business as she had difficulty marketing her product.

"When the first movement control order started, I lost my job because the clothing factory I worked at closed.

"Since I like making pickles, I thought of turning it into a business and selling it to the flat's residents and those living nearby.

"Business was slow as I did not know how to promote my pickles online. I was also not IT-savvy," she said.

An opportunity arose when an online marketing course by Malaysia Digital Economy Corporation (MDEC), under Selangor's Kita Untuk Kita (K2K) programme, was held to train residents in digital marketing.

"It was helpful because I learnt how to market my products online.

"Customers got to know about my business and now I earn more from selling pickles.

"I decided to become a facilitator to promote the programme to my fellow residents," she said at the launch of Hari K2K at Kampung Baru Hicom PPR in Shah Alam.

A community event led by PPR Hicom Women's Association (Perwacom), Hari K2K showcased the programme achievements at Kampung Baru Hicom PPR.

Think City Resilience senior pro-

# PPR residents get familiar with digital marketing

Programme includes outdoor activities to help them de-stress



PPR residents picking up new skills through K2K programme's online classes. — AZLINA ABDULLAH/ The Star

gramme manager Uta Dietrich said K2K started more than a year ago.

"We had the idea of designing an initiative to empower the community because we found that the standard of living among PPR residents had dropped.

"However, Covid-19 hit and we then had to modify the programme to ensure it complied with the standard operating procedures set by the government.

"This K2K programme looks at the social, economic and physical aspects of PPR communities.

"We engaged with residents to

create programmes such as K2K Idol and K2K Aktif Bersama initiative to help community members de-stress, create some fun and empower them to fight this pandemic," she said.

K2K Idol was a singing competition mentored and judged by top Malaysian artistes.

The K2K Aktif Bersama initiative is an ongoing well-being programme consisting of walking groups, badminton for children, health talks and workshops on composting.

Think City is looking at organising more programmes to empower the community.

"One of the initiatives suggested by residents was to set up a community garden near the vacant land next to Sungai Klang.

"We will meet with the relevant people in Selangor government to gauge the feasibility of this and other initiatives," said Dietrich.

Perwacom president Norizan Mohd Nor said K2K Selangor had a positive impact on the community.

"It has been heart-warming to see the community feeling more empowered, thinking bigger and having a sense of control over their own future.

"I hope this programme will provide our community with the tools to create better livelihoods, sustain ourselves and forge a better quality of life in the long run," she said.

Selangor Menteri Besar Datuk Seri Amirudin Shari, who launched Hari K2K, said the initiative was a paradigm shift, which provided an opportunity to identify the needs of the PPR residents.

"This is in line with the state government's efforts to provide what the community needs.

"Through data management, processing and analysis, it helps in formulating good policies for the people," he said.

The K2K Selangor programme — which was initiated by Think City Sdn Bhd — works with local communities, government departments, non-governmental organisations and the private sector for the benefit of PPR communities.

It aims to improve the standard of living and strengthen management systems of PPRs.

The programme also collects information about the communities via multiple channels, including the K2K digital application, to tailor and target support as well as measure its effectiveness.





**PEJABAT SETIAUSAHA KERAJAAN NEGERI SELANGOR**  
**SEKSYEN KOMUNIKASI KORPORAT, BAHAGIAN KORPORAT**  
TINGKAT 4, BANGUNAN SULTAN SALAHUDDIN ABDUL AZIZ SHAH,  
40503, SHAH ALAM, SELANGOR  
No. Tel: 03-5544 7456/7457/7458 No. Fax : 03-5513 5569  
Email: sektakhbarsgor@gmail.com



CERTIFIED TO ISO 9001:2008  
CERT. NO. : AR1991



## KERATAN AKHBAR 23 April 2021

Akhbar	:	The Malaysian Reserve
Tajuk Berita	:	REMODELLING MINING
Muka Surat	:	1



**REMODELLING MINING:** (From right) Minerals and Geoscience Department DG Hisamuddin Termidi, Energy and Natural Resources Minister Datuk Seri Dr Shamsul Anuar Nasarah, Prime Minister Tan Sri Muhyiddin Yassin and International Trade and Industry Minister Datuk Seri Mohamed Azmin Ali visiting an exhibition booth at the National Mineral Industry Transformation Plan 2020-2030 launch in Putrajaya yesterday. Govt aims to transform the mineral industry to return as a big GDP contributor with the 10-year master plan. SEE P 3

Pic by Razak Ghazali



**PEJABAT SETIAUSAHA KERAJAAN NEGERI SELANGOR**  
**SEKSYEN KOMUNIKASI KORPORAT, BAHAGIAN KORPORAT**  
 TINGKAT 4, BANGUNAN SULTAN SALAHUDDIN ABDUL AZIZ SHAH,  
 40503, SHAH ALAM, SELANGOR  
 No. Tel: 03-5544 7456/7457/7458 No. Fax : 03-5513 5569  
 Email: sektakhbarsgor@gmail.com



CERTIFIED TO ISO 9001:2008  
 CERT. NO. : AR1991



<b>KERATAN AKHBAR</b>		
<b>23 April 2021</b>		
Akhbar	:	The Malaysian Reserve
Tajuk Berita	:	Diverse vaccination rate , closed borders impede aviation recovery
Muka Surat	:	6

# Diverse vaccination rate, closed borders impede aviation recovery

*The recovery will be slow due to inequity in the distribution and deployment of vaccines*

by RAHIMI YUNUS

A SLOW vaccine rollout and the dim prospect of borders reopening have diminished the hope of a quick recovery for the aviation sector in the Asia Pacific.

Association of Asia Pacific Airlines DG Subhas Menon said consumer sentiments have been on the rise following the deployment of vaccines that has largely started a few months ago.

However, he said the recovery will be slow mainly due to inequity in the distribution and deployment of vaccines.

"A few countries have moved very fast with respect to vaccines, but the majority of the countries in the world are actually lagging," Menon said at the Airbus Malaysia Connect webinar yesterday.

In the Asia Pacific, he said Singapore is racing ahead with almost a third of its population already receiving both of the required injections, but the rest of the region including major markets, such as China and India, are falling behind.

According to Our World in Data, as of April 5, 2021, Singapore was in a leading position with Covid-19 vaccination doses per 100 people at a rate of 25.95, compared to China at 9.72, Macao (8.62), the world (8.53), Hong Kong (7.42) and Asia (6.32).

The same rate of vaccination rollout in India stood at 5.73, Indonesia (4.62), Australia (3.31), Malaysia (2.43), South Korea (1.93), New



The Asia-Pacific region is still far behind in terms of air traffic and return to air travel

Zealand (1.42), Japan (0.87), the Philippines (0.67) and Thailand (0.26), among others.

At the rate Asia is going, the immunisation in the region is forecasted to be slow until 2024.

Besides that, Menon said governments are working on their policies, resulting in a "quagmire of travel restrictions" that travellers are confronted with, while the progress of establishing travel bubbles faces challenges.

"The only way to get through this is to coordinate and clarify

these restrictions bilaterally through travel bubbles but travel bubbles take a long time to implement.

"The problem is many cooks spoil the broth but definitely two heads are better than one," Menon said.

For airlines, he said cargo is doing well but it is not going to change the profitability picture of the companies.

Airbus Asia Pacific president Anand Stanley said the recovery will be slow and Airbus foresees

a global recovery only by 2023.

He said the Asia Pacific was the first region to be impacted by the pandemic and many of the countries have controlled the virus quite well.

However, he said the region is still far behind in terms of air traffic and return to air travel, adding that the governments have implemented one of the toughest restrictions and quarantine measures in the world.

He said countries in the region need robust testing protocols and

procedures in airports, for instance, and most importantly vaccination programmes to contribute to the recovery.

"But what is really necessary will be the opening of borders and removal of quarantine measures," Anand said.

For Malaysia, he said the domestic market will start to recover quickly if restrictions between states are reduced.

He also said Malaysia is one of the key countries to contribute to the recovery of international traffic attributable to the country's strategic geographical location.

Endau Analytics founder Shukor Yusof said looking at the overall ecosystem of aviation in Malaysia including the maintenance, repair and overhaul, certain components of the aviation industry would need more attention than others.

"It is important to keep the skilled labour in the aviation industry occupied and paid at present to support the road to recovery," he said.

Separately, during the opening of the Airbus Malaysia Connect webinar, Senior Minister (Economic Cluster) cum International Trade and Industry Minister Datuk Seri Mohamed Azmin Ali said Malaysia will be looking at the development of unmanned aerial vehicles (UAVs) and drones as one of the focus areas moving forward.

He said the country wants to develop an ecosystem that is not limited to UAVs and drones but also vertical or short take-off and landing, and autonomous flying objects for the local and export markets.

He said the country wants to develop an ecosystem that is not limited to UAVs and drones but also vertical or short take-off and landing, and autonomous flying objects for the local and export markets.

He said countries in the region need robust testing protocols and





**PEJABAT SETIAUSAHA KERAJAAN NEGERI SELANGOR**  
**SEKSYEN KOMUNIKASI KORPORAT, BAHAGIAN KORPORAT**  
 TINGKAT 4, BANGUNAN SULTAN SALAHUDDIN ABDUL AZIZ SHAH,  
 40503, SHAH ALAM, SELANGOR  
 No. Tel: 03-5544 7456/7457/7458 No. Fax : 03-5513 5569  
 Email: sektakhbarsgor@gmail.com



CERTIFIED TO ISO 9001:2008  
 CERT. NO. : AR1991



<b>KERATAN AKHBAR</b> <b>23 April 2021</b>		
Akhbar	:	China Press
Tajuk Berita	:	Pollution bubbles were found in the Klang River and disappeared after public reports
Muka Surat	:	4

# 民衆舉報後卻消失了 巴生河域發現污染泡泡



■巴生河域靠近蒲种再也地区一带发现类似泡泡的不明污染物体。

報導 ◆林淑慧

(吉隆坡22日讯)巴生河域靠近蒲种再也地区一带发现类似泡泡的不明污染物体,但不一会儿就消失了。

网民今日通过面子书发表贴文,指有关河流地带发现了不明污染物体,不确定是垃圾还是化学物,促请有关当局正视问题。

雪州行政议员兼金銮区州议员黄思汉和雪州行政议员许来贤接受《中国报》电访时指出,他们都有接获投报,并已通知雪州水务管理机构(LUAS)和环境局。

黄思汉说,有关不明物体类似泡泡,但根据民众的举报,不明物体一下子就不见了。许来贤也是掌管环境事务的州行政议员,他说有关当局还在调查有关事件。

许来贤事後补充,环境局经过调查後,已经没有再发现白色的不明物体。

他说,环境局也尝试联系



■根据民众举报,不明物体一下子就不见了。

投诉者但无法联络上。

“环境局无法确定照片是何时拍的,而且经过调查,附近没有工厂,也无法确定有关不明物体是什麼。



**PEJABAT SETIAUSAHA KERAJAAN NEGERI SELANGOR**  
**SEKSYEN KOMUNIKASI KORPORAT, BAHAGIAN KORPORAT**  
 TINGKAT 4, BANGUNAN SULTAN SALAHUDDIN ABDUL AZIZ SHAH,  
 40503, SHAH ALAM, SELANGOR  
 No. Tel: 03-5544 7456/7457/7458 No. Fax : 03-5513 5569  
 Email: sektakhbarsgor@gmail.com



CERTIFIED TO ISO 9001:2008  
 CERT. NO. : AR1991



<b>KERATAN AKHBAR</b>		
<b>23 April 2021</b>		
Akhbar	:	Nanyang Siang Pau
Tajuk Berita	:	Cyber war between Teng Chang Khim and Liew Chin Tong
Muka Surat	:	1







**PEJABAT SETIAUSAHA KERAJAAN NEGERI SELANGOR**  
**SEKSYEN KOMUNIKASI KORPORAT, BAHAGIAN KORPORAT**  
 TINGKAT 4, BANGUNAN SULTAN SALAHUDDIN ABDUL AZIZ SHAH,  
 40503, SHAH ALAM, SELANGOR  
 No. Tel: 03-5544 7456/7457/7458 No. Fax : 03-5513 5569  
 Email: sektakhbarsgor@gmail.com



CERTIFIED TO ISO 9001:2008  
 CERT. NO. : AR1991



<b>KERATAN AKHBAR</b>		
<b>23 April 2021</b>		
Akhbar	:	Nanyang Siang Pau
Tajuk Berita	:	Selangor government has allocated RM2.03 million to 199 Buddhist and Taoist organizations since February
Muka Surat	:	1

雪政府2月至今

# 203万拨199佛道教组织

截至4月21日获1万令吉以上拨款的佛道教组织

拨款数目	佛教及道教组织名称
<b>5万令吉</b>	巴生开封府、马来西亚佛教青年总会、国际佛光会马来西亚协会、莎阿南佛学会、土拉央玉虚宫、马来西亚宏慈佛学会、巴生滨海佛学会、首邦再也佛学会、布特拉高原佛学会、修成林佛教寺院、沙沙兰南音堂、加影龙天宫、观音阁古庙
<b>4万令吉及以上</b>	佛发联谊会、大槽八仙古庙
<b>3万令吉及以上</b>	巴生天法宫、殿光宫、新古毛耀南坛、马来西亚金刚乘佛教总会、巴生何府三军庙、良木宫、甲洞龙飞法堂、正信佛友会、还原本道堂、那兰陀佛学会、巴生观音亭、安邦三宝堂、沙叻港水尾圣娘庙
<b>2万令吉及以上</b>	八打灵万福佛学会、万达镇佛学会、新古毛梧山仙四师爷庙、万德佛学会、法云学佛会、金泰慈爱佛学会、国际佛光会(八打灵分会)、佛光山八打灵分会、龙母庙、沙登佛学会、魁镇庙、洪公宫、国际佛光会(瓜拉冷岳分会)、丹絨士拔顺天宫、报恩寺
<b>1万令吉及以上</b>	瓜雪县沙沙兰酒海殿、沙沙兰仙法师古庙、万津太保凤山寺、万津桥头石竹庙、加影镇万寺、巴生天和宫、巴生港口天福宫、福灵宫、慈德堂、西天宫、宝地灵、马来西亚传法生态学会、慈恩寺、实达亚南三晋提佛学会、国际佛光会(大学园分会)、巴冬加里拿督公庙、南方寺、佛光山教育中心
	(1万令吉以下从略)

(八打灵再也 22 日讯) 雪州五宗教拨款自今年 2 月中开放申请以来，截至今天，雪州政府已批准 203 万令吉给州内 199 个佛教及道教组织。

雪州佛教、基督教、兴都教、锡克教与道教委员会 (LIMAS) 联合主席拿督邓章钦说，今年雪州政府共发出 700 万令吉拨款予雪州佛教、基督教、兴都教、锡克

马来而亚佛教青年总会。在万佛光山新马印



教与道教委员会，作为五大宗教的建庙、修庙、宗教教育、教育器材、活动、普及及义山的经费。

其中的 423 万令吉，专属佛教及道教组织。

邓章钦也是掌管雪州投资、工商业及中小企业事务的行政议员兼巴生新镇州议员的。他今天发文告说，州政府也赞助佛教及道教组织首 100 位学生 250 令吉的宗教教育，宗教组织只需要提供 5 岁至 18 岁的学生姓名、年龄、身分证号码及性别的名单。

此外，有意申请教学设备的宗教组织，则需要提供承

商估价表副本及教学设备的照片。

## 庙宇佛堂可申请维修费

同时，有意申请重建及新建庙宇的宗教组织，需要提交承包高估价表、市政局发出的发展批准信 (kebenaran merancang, KM) 或者建筑物图测批准信 (pelan bangunan) 的副本及照片。每个获得批准的重建及新建的组织可获最高 5 万令吉拨款。

对于正进行或需修复及维修的庙宇或佛堂，皆可向州政府申请修复的费用，有兴趣的单位只需要提交承包高估价表副本及修复前后的照片即可。

由于州政府不鼓励排屋住家用来做为宗教场合，因此从去年开始不再拨款予使用排屋住家的宗教团体。

有意申请的宗教组织，可以把申请信、社团注册文件及银行账单的副本及相关文件邮寄到位于莎阿南的州政府大厦 3 楼邓章钦的办公室。地址是：Pejabat YB Dato' Teng Chang Khim, Tingkat 3, Bangunan Sultan Salahuddin Abdul Aziz Shah, 40503, Shah Alam, Selangor Darul Ehsan.